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1. Op pagina 11 staat onder ‘Gezond in de stad’ dat er wordt ingezet op verlenging van 
Kansrijke Start en uitbreiding van aandachtsfunctionarissen NunietZwanger voor gesprekken 
over en intensieve begeleiding van multiproblematiek. 

• Kan men uitleggen wat men beoogt met dit project? 
 

2. Op pagina 12 staat de motivering voor de bestemming van een deel van het overschot van 
de jaarrekening voor kleine landschapselementen. 

• Kunt u uitleggen wat de essentie is van deze motivering? 
 

3. Op pagina 12 staat Leges omgevingsvergunningen te bestemmen voor de inhuur van extra 
formatie in verband met meer uren als gevolg van toename van de aanvragen door de 
omgevingswet. Dat terwijl de legeskosten al verhoogd worden tbv invoering omgevingswet. 

• Betekend dit dan dat er een formatie-uitbreiding gaat komen? 

• Waarom gaat deze €200.000 niet naar algemene reserve om t.z.t. ingezet te 
worden wanneer de aanvragen omgevingsvergunningen een knelpunt worden. 

 
4. Op pagina 12 bij Bomen staat dat de aannemer in 2022 te weinig heeft kunnen uitvoeren. 

Dan zou je verwachten dat daar minder betaald is aan de aannemer. 

• Zit er nog geld in dat potje? 

• Waarom wil men nu dan per se (extra) middelen reserveren voor de bestemming 
bomen? 

 
5. Op pagina 12 staat onderzoek speelvoorzieningen. In het verleden is er een aanbesteding 

onderhoud speeltoestellen geweest (Spereco). 

• Waarom worden er bovenop die aanbesteding middelen gereserveerd om nog een 
extra onderzoek te gaan doen? 

 
6. Op pagina 13 staat dat men een bestemmingsreserve Oekraïne gaat creëren omdat 

onbekend is hoe de oorlog zal verlopen en welke kosten nog voor rekening van de gemeente 
Weert zullen gaan komen. Waarschijnlijk zullen er vanaf nu geen extreme aantallen 
Oekraïners nog naar Weert komen. Die oorlog verhevigt zich niet, een beëindiging of 
stabilisatie ligt eerder voor de hand. 

• Waarom wil men dan toch deze bestemmingsreserve creëren? 
 

7. Op pagina 21 staat dat er in april 2023 een studie wordt ontvangen naar de minimaal 
benodigde kosten voor het reactiveren van de spoorverbinding Hamont-Weert. 

• Wat is de stand van zaken? 

• Wat is de toegevoegde waarde van de lijn wanneer er naast personenvervoer ook 
goederenvervoer over deze lijn gaat plaatsvinden dat waarschijnlijk veel overlast 
zal veroorzaken inclusief de risico’s van het vervoer van gevaarlijk stoffen? 

• Hoe lang blijft het bedrag voor de bijdrage van Weert nog gereserveerd? 
 

8. Op pagina 54 wordt gesproken over het terugdringen van afvalbijzettingen en dumpingen. 

• Sedert 2023 is de regeling van kracht van de Stichting Afvalfonds Verpakkingen 
voor het gratis ophalen van glas en PD afval bij bedrijven. Gaat deze regeling een 
positieve bijdrage leveren ten aanzien van het terugdringen van bijzettingen en 
dumpingen? 

• Kan dit betekenen dat de kosten voor de inzameling dalen? 
 


